
Žádost o informace dle zákona 106/1999 sb.  

Vážení, 

Obrátili jsme se na právní oddělení Ministerstva pro místní rozvoj, ohledně činnosti osadních 
výborů, kde nám byl sdělen právní názor, že o informace ohledně činnosti osadních výborů 
máme žádat jejich zřizovatele, kteří jsou za jejich činnost zodpovědní. V případě osadního 
výboru Dobříčkova se tedy jedná o obec Postupice a její zastupitelstvo, kterému se ze své 
činnosti osadní výbor zodpovídá a máme tedy naši žádost o informace směřovat na obec 
Postupice.  

Ve smyslu zákona č. 106/1999 sb., o svobodném přístupu k informacím Vás tedy žádáme 
o následující informace.  

 
1/ Sdělte nám prosím informaci, komu všemu byla odeslána oficiální informace pana Petra 
Dvořáka tzn. emailem, který je údajně předsedou osadního výboru obce Dobříčkov, a který byl 
tedy údajně jako jeden z výborů zřízen obcí Postupice, kterému ve své činnosti (tedy pokud 
skutečně existuje), podléhá, ohledně naší žádosti o úpravu dopravního značení z důvodů 
nebezpečnosti dopravního provozu na příslušné křižovatce, ve které nás vyzývá k podání 
veřejného vysvětlení a osočuje nás, že jsme si dovolili jednat „bez projednání s ostatními 
občany Dobříčkova“ a „nesladili jsme se v názoru“? (výzva ze dne 1.7.2021, 14:39 ze 
společnosti T-mobile, odesílatel pe.dvorak@t-mobile.cz – již máte k dispozici)  
 
2/ Kromě toho je tato informace roznášena po Dobříčkově dalšími lidmi a prezentována velmi 
manipulativním a nepravdivým způsobem, který nás v obci velmi poškodil. Někteří lidé na nás 
dokonce slovně útočí. Domníváme se, že vzhledem k formě, obsahu a způsobu korespondence 
osadního výboru prostřednictvím pana Dvořáka občanům Dobříčkova, máme pocit, že toto 
mohlo být záměrem, který nás skutečně velmi poškodil a zasáhl do našich osobnostních práv. 
Samozřejmě nikdo z lidí, se kterými jsme mluvili nemá ani tušení, o co se jedná a ani se 
neseznámil s patřičnými podklady a dělá si vůči nám úsudek jen základě této manipulativní  
korespondence. Bohužel se nemůžeme bránit, jelikož pan Dvořák nám odmítl sdělit, koho 
všeho obeslal. Na„“veřejný lynč plný právních nesmyslů“, skutečně nejsme připraveni. 
Můžeme za nás ovšem poslat právního zástupce, který vám vše vysvětlí. Pokud je toto řešení, 
dejte nám prosím obratem vědět, zda uhradíte fakturu za jeho služby předem.  
 
3/ Kdo jsou členové osadního výboru obce Dobříčkov? Respektive kde najdeme tyto 
informace? Na webu obce Postupice jsme žádné informace o tomto výboru nenašli ani kontakty 
na členy, zřejmě to tam někde bude, ale nevidíme to.  
 
4/ Sdělte nám prosím oficiální emailové kontakty na členy osadního výboru obce Dobříčkov. 
  
5/ Sdělte nám prosím, kde najdeme zprávy o činnosti osadního výboru obce Dobříčkov z 
minulosti? 
 
6/ Sdělte nám prosím stanovisko obce Postupice, které budete prezentovat na výše uvedené 
schůzi osadního výboru ohledně návrhu úpravy dopravního značení v obci Dobříčkov dle 
korespondence pana Dvořáka. Domnívali jsme se, že stanovisko obce bylo vyjádřeno vaším 
prostřednictvím v průběhu místního šetření a sepsání protokolu. Samozřejmě oceňujeme, že 
jste navrhl, aby komunikace 57u byla pěší zónou. I nám by se toto řešení velmi líbilo a je nám 



líto, že s tím silniční a správní úřad a policie ČR nesouhlasí například i z toho důvodu, že byste 
svým návrhem diskriminoval cyklisty. My bychom byli určitě pro pěší zónu.  
 
7/ Sdělte nám prosím, kdy, jakým způsobem a z jakého důvodu jste předali naše kontakty 
společnosti T-mobile a jak s nimi tato společnost zachází, respektive k jakým všem účelům je 
používá? 
 
 
Tyto informace nám prosím poskytněte v elektronické/písemné/ formě na tento email tzn. 
loliva@seznam.cz a kamilaoliva@seznam.cz, který je zároveň adresou určenou pro 
doručování písemností.  

S pozdravem  

Ing. Leoš Oliva v.r.  a Kamila Olivová Freyová, MBA v.r. 

dat. narození 22.12.1976 a 23.4.1977, trvale bytem Národní 116/20, Praha 1, 11000 




